

深圳市神牛摄影器材有限公司

GODOX PHOTO EQUIPMENT CO.LTD

Litemons LED 摄影灯

Litemons LED Light

LA150D LA200D

前言

感谢您购买 Litemons 系列 LED 摄影灯！

LA150D/LA200D 是 Litemons 系列全新推出的两款高性价比 LED 灯。灯具小巧易携，磨砂外壳，质感优越。拥有高亮度，高显指、能够无极调节亮度、蓝牙无线控制，模拟 8 种光效等诸多产品特性。标准工业保荣卡口，能够与现有的保荣卡口灯光附件通用，根据不同的场合，搭配不同附件使用，创造出令人惊叹的控光效果。该灯适用于人物采访、电商直播、短视频拍摄、静物拍摄等拍摄场景。

主要特点

拥有 8 种 FX 光效模式，模拟真实光效场景，创意无限。

亮度无极调节，精准用光，调节范围：0%-100%。

通用工业保荣卡口，兼容更多实用灯光附件，交互性强。

警告

使用器材时，应始终遵循基本的安全预防措施，具体如下：使用前，请阅读并理解所有说明。

儿童请勿靠近或者使用该设备，当儿童靠近或使用设备时，监护人有必要进行密切监督。在使用过程中，请勿将设备置于无人看管状态。

、该设备工作时有发热现象，请小心触摸！

请勿在电源线损坏的情况下操作设备，请勿私自拆卸产品，如产品出现故障须由本公司或授权的维修人员进行检查维修。

请放置好电源线，防止操作人员被电源线绊倒，禁止拉扯电源线以免导致设备断电，且电源线不可接触灼热表面。

在清洁和维修之前，请务必从电源插座上拔下电源插头。不使用时。切勿拉扯电线将插头从插座中拔出。应当抓住插头并拉动拔出。

该设备没有防水功能，为减少危险，请勿将本产品浸入水中或其他液体。需要维修时，应将其交给本公司或授权的维修人员进行检查维修。

不正确的维修行为，可能在随后使用设备时出现触电情况。

本产品工作时，请勿遮挡散热口，请勿直视 COB 灯珠；任何情况下请勿触摸 COB 灯珠。

部件



- 1.灯体
- 2.LED 灯珠
- 3.锁定把手
- 4.方向调节按钮
- 5.显示屏
- 6.灯珠保护罩
- 7.亮度调节旋钮
- 8.保荣卡口

- 9.FX 旋钮
- 10.卡口推制
- 11.FX 按键
- 12.反光罩
- 13.伞孔
- 14.蓝牙按键
- 15.电源开关
- 16.散热口
- 17.电源插口
- 18.套筒支架
- 19.锁定旋钮

物品清单

灯体*1、反光罩 RFT-19*1、灯头保护罩*1、适配器*1、电源线*1、说明书*1

可选购附件

可搭配本公司以下摄影附件使用, 以获得最佳的拍摄效果和使用体验:
柔光箱、反光伞、灯架、蜂巢、雷达罩、束光筒等。



操作说明

接通电源

通过 DC 适配器连接交流电源，拨动 LED 灯上电源开关，实现开机或关机。

模式选择：色温模式/FX 光效模式

1.色温模式：主界面即为色温模式。

2.亮度调节：旋转亮度调节旋钮进行亮度调节，左旋-/右旋+，调节范围为 0%-100%。正常旋转 1 个单元值，快速旋转 10 个单元值。

3.FX 光效模式：短按 FX 按键进入或退出光效模式。进入光效模式时显示屏显示 FX, 转动 FX 旋钮选择光效场景。8 种 FX 光效模式可选，可模拟各种拍摄场景，轻松实现创意光效。

显示	FX1	FX2	FX3	FX4	FX5	FX6	FX7	FX8
----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----

场景	Flash 1、Flash 2、Flash 3、Storm 1、Storm 2、Storm 3、TV、坏灯泡
----	--

参考样式

显示	FX1	FX2	FX3	FX4	FX5	FX6	FX7	FX8
场景	Flash 1	Flash 2	Flash 3	Storm 1	Storm 2	Storm 3	TV	坏灯泡

蓝牙设置

1. 查看蓝牙 MAC 码:短按蓝牙按键显示屏上显示蓝牙 MAC 码,再次短按蓝牙按键, 蓝牙 MAC 码消失, 恢复主界面正常显示。
2. 直接扫二维码即可下载 “Godox Light” 手机 APP。(安卓和苹果系统都可以使用)具体操作请参考手机 APP “帮助” 手册, 里面有详情教程。
3. 蓝牙重置功能:长按 2 秒蓝牙按键, 显示屏上蓝牙图标闪烁, 实现蓝牙重置功能, 重置完成后图标恢复长亮。

注:首个移动设备(手机或平板电脑)可直接使用 APP 操控灯体。

4. 更换其他移动设备(手机或平板电脑)时, 灯体进行蓝牙重置后, 方可正常使用 APP 连接。



故障提醒功能

<风扇故障图标>亮代表风扇故障，<警告图标>闪烁代表灯具有故障。
<高温图标>亮表示高温报警，<高温图标>闪烁表示进入高温保护状态，灯体自动进入关闭程序。

照度数据

1	LA150D					
2	色温 \ 距离	产品测试状态	测试参数	lm	2m	3m
3	5600K	裸灯、100%亮度	lux	7030	1860	903
4			fc	653	172	83.8
5		带标罩、100%亮度	lux	84800	17800	7610
6			fc	7880	1650	707
7						
8	LA200D					
9	色温 \ 距离	产品测试状态	测试参数	lm	2 m	3m
10	5600K	裸灯、100%亮度	lux	8670	2170	1050
11			fc	806	201	97.6
12		带标罩、100%亮度	lux	101000	20800	8670
13			fc	9360	1930	806
14						
15						
16						

规格参数

LED 灯	LA150D	LA200D
供电		
功率	190W	230W
色温	5600K	
调光范围	0%-100%	
CRI	96	
TLCI	97	
光效模式	8 种	
控制方式	蓝牙无线控制	
蓝牙传输距离	30m	
工作环境温度	-10℃~40℃	
产品尺寸		
净重		

设计和规格如有变更，恕不另行通知。

Foreword

Thank you for purchasing!

LA150D and LA200D are two brand new Litemons series LED lights. These lights are compact and portable, with frosted shell and superior texture. They have high brightness and CRI, stepless brightness adjustment, Bluetooth wireless control, 8 kinds of light effects and etc. The standard Bowens mount is compatible with most optical accessories. These lights are suitable for shooting scenes such as personal interview, e-commerce live broadcast, short video and still life photograph.

Features

8 FX light effects can simulate real scenes and bring infinite creations.

Stepless brightness adjustment range from 0% to 100%.

Standard Bowens mount is compatible with most optical accessories.

Warning

When using your photographic equipment, basic safety precautions should always be followed, including the following:

1. Read and understand all instructions before using.
2. Close supervision is necessary when any appliance is used by or near children. Do not leave appliance unattended while in use.

3. Care must be taken as burns can occur from touching hot parts.
4. Do not operate appliance with a damaged cord or if the appliance has been dropped or damaged – until it has been examined by a qualified serviceman.
5. Position the cord so that it will not be tripped over, pulled, or contact hot surfaces.
6. Always unplug appliance from electrical outlet before cleaning and servicing and when not in use. Never yank cord to pull plug from outlet. Grasp plug and pull to disconnect.
7. This appliance is not waterproof device. To reduce the risk of electric shock, do not immerse this appliance in water or other liquids.
8. Do not disassemble. Should repairs become necessary, this appliance must be sent to an authorized maintenance center. Incorrect maintenance behavior may cause electric shock when the appliance is subsequently used.
9. When this appliance is working, please do not cover the Thermovent, and please do not look directly at or touch the COB lamp beads under any circumstances.

Name of Parts



- 1.Light Body
- 2.LED Bead
- 3.Locking Handle
- 4.Direction Adjustment Button
- 5.LCD Panel
- 6.Protection Cover
- 7.Brightness Adjustment Knob
8. Bowens Mount
- 9.FX Knob

- 10. Mount Fixing Pusher
- 11. FX Button
- 12. Reflector
- 13. Umbrella Input
- 14. Bluetooth Button
- 15. Power Switch
- 16. Thermovent
- 17. Power Outlet
- 18. Sleeve Bracket
- 19. Locking Knob

What's in the Box

Light Body *1, Reflector RFT-19*1*1, Protection Cover *1, Adapter*1,
Power Cord*1, Instruction Manual*1

Optional Accessories

LA150D and LA200D can be used in combination with the following
optional accessories so as to achieve best photography effects:

Softbox, Umbrella, Light Stand, Beauty Dish and Snoot.



Operation Instruction

Connect to power supply

Connect to the AC power supply through DC adapter, press the power switch button on the LED light to switch on.

Mode Selection: CCT Mode/FX Mode

1.CCT Mode: The CCT mode is on the main interface.

2.Brightness Adjustment: Turn the Brightness Adjustment Knob to adjust the brightness from 0% to 100%. Turn left to decrease and turn right to increase, with 1 unit of increment in normal speed and 10 units of increment in fast speed.

3.FX Mode: Short press FX button to enter or exit FX Mode. The LCD panel will display FX when in FX Mode, turn the FX knob to select from the 8 light effects.

Displ	FX1	FX2	FX3	FX4	FX5	FX6	FX7	FX8
-------	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----	-----

ay								
Scenes	Flash 1、Flash 2、Flash 3、Storm 1、Storm 2、Storm 3、TV、Broken Blub							

Bluetooth Setting

1.Check Bluetooth MAC code: Short press the Bluetooth button until the LCD panel displays the Bluetooth MAC code, short press again until the Bluetooth MAC code disappears, and the main interface is restored to normal display.

2. Scanning the QR Code to download "Godox Light" APP (available to both Android and IOS systems) .Please refer to the "help" instruction for specific operation.

3. Bluetooth reset function: Long press the Bluetooth button for 2 seconds until the Bluetooth icon blinks on the LCD panel to reset the Bluetooth, after which the icon will be instant on.

Note: The first connected mobile device (smartphone or tablet) can directly operate the light through APP.

4.When switched to other mobile devices (smartphone or tablet) ,the

light will be connected through APP after Bluetooth reset.



Malfunction Indication

The <风扇故障图标> is on means fan failure. The <风扇故障图标> blinks means light failure. The <高温图标> is on means overheat warning. The <高温图标> blinks means overtemperature protection mode and the device will turn off automatically.

Illuminance Data

H		J		K	L	M
		LA150D				
CCT	Distance	Testing Status	ting Parame	lm	2m	3m
5600K		bare lamp、100%DIM	lux	7030	1860	903
			fc	653	172	83.8
		with cover、100%DIM	lux	84800	17800	7610
			fc	7880	1650	707
		LA200D				
CCT	Distance	产品测试状态	测试参数	lm	2 m	3m
5600K		bare lamp、100%DIM	lux	8670	2170	1050
			fc	806	201	97.6
		with cover、100%DIM	lux	101000	20800	8670
			fc	9360	1930	806

Technical Data

LED Light	LA150D	LA200D
Power Supply		
Power Output	190W	230W
CCT	5600K	
Brightness Adjustment Range	0%-100%	
CRI ≈	96	
TLCI ≈	97	
FX Mode	8	
Controlling Method	Bluetooth Wireless Control	
Bluetooth Transmission Distance	30m	
Working Environment Temperature	-10°C~40°C	
Dimension		
Net Weight		

Design and specifications may be subject to change without notice.

FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment complies with radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body.